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Θέμα: «Αναγκαίες οι ευνοϊκότερες ρυθμίσεις στη ΔΕΗ για τους αγρότες» 

 

Η απρόσκοπτη παροχή σε ρεύμα αποτελεί προτεραιότητα για τους αγρότες της 

Βοιωτίας, καθώς η άντληση αποτελεί κύριο μέσο πρόσβασης στο απαραίτητο νερό, 

ώστε οι ίδιοι να είναι σε θέση να αρδεύουν τις καλλιέργειές τους. 

Ωστόσο, ο αγροτικός κόσμος είναι ιδιαίτερα αναστατωμένος με τα προβλήματα που 

αντιμετωπίζουν σε ότι αφορά το ρεύμα που χρειάζονται και αφορούν: α) στη 

δυσκολία επικοινωνίας και την καθυστερημένη αποκατάσταση βλαβών για τις οποίες 

οι ίδιοι δεν ευθύνονται (π.χ. κλοπές μετασχηματιστών της ΔΕΗ και ζημιές δικτύου) 

αλλά προκαλεί σοβαρές ζημιές στους γεωργούς, αφού δεν έχουν τη δυνατότητα 

άρδευσης των αγρών τους β) στην αδυναμία εξεύρεσης λύσεων για διακανονισμό 

των οφειλών σε κρίσιμα στάδια των καλλιεργειών τους, όπως επίσης για φαινόμενα 

διακοπής ηλεκτροδοτήσεων σε περιόδους, που η ρευστότητα, λόγω αυξημένου 

κόστους καλλιεργητικών δαπανών, αλλά και μη είσπραξης χρημάτων από την 

παραγωγική δραστηριότητα και γ) ιδιαίτερα κατά το τρέχον έτος, ιδιαίτερα δύσκολη 

οικονομική κατάσταση, λόγω των προηγηθεισών δυσμενών καιρικών συνθηκών που 

προκάλεσαν τεράστιες ζημιές στις αγροτικές καλλιέργειες το καλοκαίρι του 2019 αλλά 

και στις αρχές του 2020.  

Επειδή είναι γνωστό, ότι ο ετήσιος κύκλος, εργασιών των αγροτών και παραγωγών 

του πρωτογενούς τομέα, διαφέρει σε σχέση με άλλους παραγωγικούς τομείς. 
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Επειδή οι αγρότες βρίσκονται σε οικονομική αδυναμία για τις τρέχουσες 

καλλιεργητικές υποχρεώσεις, αδυνατούν να πληρώσουν τις οφειλές στη ΔΕΗ τόσον 

για την κατανάλωση ρεύματος για τις γεωτρήσεις όσο και για τα σπίτια τους. 

Επειδή δεν υπάρχει ένας ολοκληρωμένος σχεδιασμός με βάση τις ανάγκες των 

αγροτών, ώστε αυτοί να έχουν διαθέσιμους πόρους που απαιτούνται για να 

καλλιεργήσουν. 

 

Ερωτώνται οι κ.κ. Υπουργοί: 

1. Εξετάζετε το ενδεχόμενο να υπάρξει ευνοϊκότερη αντιμετώπιση των αγροτών, 

που αντιμετωπίζουν προβλήματα ηλεκτροδότησης των γεωτρήσεών τους, με 

ευέλικτο πλαίσιο πληρωμών, ως προς το ύψος της προκαταβολής  έναντι 

οφειλών, προκειμένου να μπορούν να ρυθμίζουν ανάλογα με την εποχικότητα 

των εσόδων τους τις υποχρεώσεις τους;  

2. Σε ποιες άμεσες ενέργειες θα προβείτε, ώστε να αντιμετωπιστεί η αδιέξοδη 

κατάσταση στην οποία βρίσκονται οι αγρότες του νομού Βοιωτίας ως προς 

την αδυναμία εκπλήρωσης των χρηματικών υποχρεώσεών τους στην ΔΕΗ ΑΕ; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής  

 

 

  Γεώργιος Μουλκιώτης 


